
Zápisnica č. 7/2008 
z rokovania Kolégia rektora STU dňa 30. 6. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Bakoš, 
Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít 
Petránsky, Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Pavol Horváth 

 
Neprítomní:  Juraj Česelský 
 
 
Program: 
 
1. Informácia o rozvojových projektoch fakúlt STU (pror. Janíček) 
2. Príprava projektov centier excelentnosti zo ŠF (pror. Redhammer) 
3. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Informácia o rozvojových projektoch fakúlt STU (pror. Janíček) 
2) Príprava projektov centier excelentnosti zo ŠF (pror. Redhammer) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/6/2008, 2/6/2008, 3/6/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
 
K bodu 1 Informácia o rozvojových projektoch fakúlt STU  

(pror. Janíček) 
  
Rektor Báleš: Informoval, že na každá fakulta STU dostane na rozvojové projekty 10 mil. 

Sk a navyše 600 tis. Sk na nové úžitkové vozidlo. Požiadal pror. Janíčka 
a kvestorku Židekovú o bližšie informácie. 

Pror. Janíček: Uviedol konkrétne investičné akcie a úlohy, ktoré fakulty navrhli na plnenie 
z uvedeného finančného limitu. Tí dekani fakúlt, ktoré nemajú nové auto 
dostanú úžitkové vozidlo modré Škoda Superb, ktoré bude obstarávané 
spoločne z rektorátu STU. Faktúru za auto do výšky 600 tis. Sk prepláca 
rektorát STU, nad túto sumu dopláca fakulta. Informoval aj o pláne 
výstavby kogeneračnej jednotky v účelovom zariadení STU Gabčíkovo a 
v komplexe STU Bratislava Centrum. 

Kvestorka 
Žideková: 

Informovala dekanov, že uvedené finančné prostriedky je možné použiť len 
na obstaranie investičného majetku. Vyplýva to z toho, ako STU tieto 
peniaze získala – predajom nehnuteľností. Objednávky a faktúry budú znieť 
na príslušné fakulty STU a preplácané budú z rektorátu STU. Každú zmenu 
oproti nahláseným aktivitám treba prediskutovať s pror. Janíčkom prípadne 
s Ing. Šimonovou. 



 2

Stanovisko KR STU č. 1/7/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o bonusových projektoch fakúlt STU. 
 
 
K bodu 2 Príprava projektov centier excelentnosti zo ŠF  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil a komentoval písomný zoznam doteraz avizovaných projektov 
centier excelentnosti. Projektov je celkom 16, z toho 4 z MTF Trnava, ktoré 
budú súťažiť o financie mimo Bratislavského kraja. Vedenie STU vyzýva 
všetkých záujemcov o podanie projektu k integrácii a vytváraniu 
nadfaklultných riešiteľských tímov. Zvýši sa tým úspešnosť projektov. 
Projekty musia byť odovzdané na podpis najneskôr 21. augusta 2008. Na 
spolufinancovanie schválených projektov sú rezervované peniaze na STU. 

Rektor Báleš: Pripomenul, že STU v konkurencii SAV a UK má reálnu šancu získať 
maximálne 4 takéto projekty v Bratislavskom kraji. Preto odporúča všetkým 
podávateľom združiť sily a intergovať projekty tak, aby podané projekty 
nemali len katedrový alebo ústavový charakter a spĺňali všetky požadované 
kritériá, ktoré sú náročné. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Súhlasí s integráciou projektov, zvyšuje to ich šancu na úspech. Na druhej 
strane však projekt podľa výzvy má byť z 1 vedného odboru a to značne 
obmedzuje. Niektoré vedné odbory nenájdu príbuzné pracoviská na iných 
fakultách STU. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Stanovme na STU cca 5-6 vedných odborov a pokúsme sa v rámci nich 
spájať. Ak to bude multidimenzionálne, potom to už nebude centrum 
excelentnosti. 

Dekan FCHPT  
STU Bakoš: 

Na výjazdovom rokovaní KR STU v Gabčíkove sa hovorilo o centrách 
výskumu, ktoré chce STU v budúcnosti budovať. Tieto projekty by to mali 
zohľadňovať. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/7/2008 
KR STU berie na vedomie informácie príprave projektov centier excelentnosti na STU zo ŠF. 
 
 
K bodu 3 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka, prof. Horváth: 

Informoval o stave s nákupom univerzitných licencií softvérov Mathematica a Labview. 
Na základe zistenia cenových relácií nemá väčšina fakúlt záujem o softvéry 
Mathematica a Labview a preto celouniverzitné licencie nemajú zmysel. Táto vec sa 
v prípade softvéru Mathematica ešte neuzaviera, začiatkom nového akad. roka budú 
zvolaní všetci záujemcovia o tento SW a prerokuje sa počet potrebných licencií a ich 
cena. 

 
2) Prorektor Finka, prof. Horváth: 

Podali informáciu o stave implementácie AIS na STU. Písomný materiál obsahuje stav 
implementácie AIS v jednotlivých moduloch a uvádza prehľad o tom, čo je ešte potrebné 
urobiť a v ktorých oblastiach. 
Dekan SvF STU Kopáčik: 
Opýtal sa na implementáciu modulov AIS, ktoré sa týkajú hodnotenia kvality 
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pedagogického procesu, niektoré užitočné štatistiky sa z AIS nedajú získať a po zadaní 
tejto otázky bolo fakulte povedané, že túto úpravu si musí zaplatiť sama. 
Predseda AS STU Žalman: 
Na fakulte sa stretáva aj s extrémnym hodnotením AIS. Mnohí používatelia ovládajú 
AIS len povrchne a je potrebné vymeniť si skúsenosti a vedomosti s používaním AIS 
navzájom. 
Odpovedal pror. Kalužný: Požiadavky, ktoré boli realizované v úpravách AIS boli 
robené nie na základe požiadavky jednej fakulty ale konsenzu viacerých fakúlt. 
Problematika kvality sa rieši komplexnejšie na STU nielen v oblasti vzdelávania, pror. 
Finka k tomu predložil písomný materiál schválený vo vedení STU. 
Rektor Báleš na záver diskusie poďakoval tímu, ktorý implementoval AIS na STU za 
vykonanú prácu. 
Dekan FIIT Molnár sa opýtal, aký je súčasný stav s obstarávaním nového EIS – 
odpovedal pror. Finka. 

 
3) Prorektor Janíček: 

- Informoval o stave nevysporiadaných nehnuteľností (pozemkov) STU a krokoch, 
ktoré sa podnikajú v tomto smere 

- Vyzval dekanov na doplnenie predmetov do postgraduálneho štúdia pre Naftu Gbely 
- Informoval o stave projektu výstavby novej budovy FIIT, vyzerá to tak, že budeme 

musieť budovať nový prívod vody 
- Do rozpočtu pre budúci rok sa bude brať publikačná činnosť a citácie od 1.11.2007 

do 31.10.2008. Informoval aj o podiele výsledkov vo vede na dotácii. 
 
4) Prorektor Kalužný: 

Upozornil dekanov, že podmienky na prijímanie do Bc. štúdia treba v zmysle zákona 
zverejniť do 20.9.2008. Slávnostné otvorenie nového akademického roka bude 
22.9.2008 v Aule D. Ilkoviča. 

 
 
5) Prorektor Redhammer: 

- Upozornil na potrebu priebežne zadávať publikácie a citácie do systému cez ŠIS. 
- Termín pre podanie projektov centier excelentnosti je 18.8.2008 

 
6) Prorektor Petráš: 

- Informoval o podpísaní zmluvy s firmou Viessmann, môžeme najmä počas týždňa 
využívať ich školiace stredisko vybudované v Bratislave 

- Informoval o iniciácii vzniku nových športových oddielov na extraligovej úrovni – 
začína sa v volejbalovým klubom. 

 
7) Ing. Timár: 

Predložil návrh na distribúciu poukážok na zľavnený nákup oblekov pre všetkých našich 
študentov pri zápisoch. Nikto z prítomných nemal voči tomu námietky. 

 
8) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Informoval o liste vo veci nového mzdového systému. 
 
9) Dekan SjF STU Šooš: 

Informoval o súťaži na stavbu roka, ktorú vyhral tunel Sitiny. Pri tejto príležitosti sa 
udeľuje viacero cien. Jedna z nich – cena za uplatnenie vedy a techniky v projekcii a 
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realizácii stavieb, ktorú udeľuje SvF STU, túto cenu získala stavba Steel Arena 
v Košiciach. 

 
Na záver rektor Báleš poďakoval všetkým za prácu v uplynulom polroku, zaželal príjemné 
dovolenky a veľa zdravia a úspechov do 2. polroku 2008. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. – prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Alojz KOPÁČIK, PhD. – dekan SvF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
 


